
Заседания на Управителния съвет на СБФД, 

избран на Общо отчетно-изборно събрание на Съюза на 19.10.2016 г. 

 

ПРОТОКОЛ № 7 - 27.04.2017 г. 

 

ПРИСЪСТВАТ:  

 

От Управителния съвет: Иван Павлов, Васил Михайлов, Людмила Дякова, 

Костадин Бонев, Влади Киров, Васил Банов, Анна Петкова, Александър Донев, 

Цветодар Марков, Христо Ковачев, Маргарит Николов, Мариана Вълканова 

Присъстват още: Васил Мареков – секретар по стопанските въпроси, Настимир 

Цачев – председател на гилдия „Анимация”, Айсидора Зайднер – председател на гилдия 

„Художнци”, Кирил Лозанов – представител от „Арт фест” ЕООД, Мира Сталева – 

представител от „Арт фест” ЕООД, Мария Младенова – студио за реставрация и дизайн 

„Работилница Пункт”.  

 

Управителният съвет бе запознат подробно с Проект по обновяване на столовете 

в Дома на киното от представители на „Арт фест” и фирмата, предложила проекта 

По втора точка: Продължение на темата от заседанието на УС на СБФД, 

състояло се на 06.04.2017 г. за наема на Дома на киното.  

 

РЕШЕНИЯ: 

 

1. Да се отдаде под наем целият комплекс Дом на киното. 

2. Да се преговаря за увеличаване на наема за Дома на киното, плащан от „Арт 

фест” ЕООД, който да стане в размер на 4000 /четири хиляди/ без ДДС месечно. 

Упълномощава Председателят на СБФД-Иван Павлов да проведе преговорите.  

3. Отлага обсъждането на трета точка от определения дневен ред за настоящото 

заседание: Становище на Работната група относно сключените договори за наем за 

имоти, собственост на СБФД. 

4. Одобри пускането на гласовете за наградите на Филмова академия 2017 да 

става в кутия, облепена отвсякъде така, че да не може да се отваря, с процеп, в който да 

се пускат бюлетините. От двете страни на кутията, върху местата с тиксо, да се залепят 

листове А4 с изписани имената на членовете на Управителния съвет, като всеки един от 

тях се разпише върху тези листове. 
 


